



SHANGHAI  
FOREIGN INVESTMENT  
ASSOCIATION  
上海市外商投资协会

2025年 第1期

# 月度工作简报

## MONTHLY REPORT



### 目录 CONTENTS

- 本月聚焦 / SHFIA Highlights
- 协会活动 / SHFIA Events
- 协会动态 / SHFIA News
- 新会员 / New Members
- 会员走访及接待 / Meeting with Members

## 本月聚焦 / Highlights

### 协会召开 2024 年度工作总结会

2025 年 1 月 24 日，上海市外商投资协会 2024 年度工作总结会议在协会召开。黄峰会长，李韧密监事长，王兆华、赵亮、张浩三位副会长出席会议。会议由范红秘书长主持。

协会各分支机构，秘书处会员部、权益保护部和综合管理部负责人分别汇报了 2024 年度部门工作情况。协会全资子公司上海外商投资咨询有限公司负责人分享了咨询公司 2024 年度的工作成绩及 2025 年度战略计划。监事长及副会长们对各分支机构和秘书处各部门的工作给予了充分肯定，并以外商投资企业当下发展过程中的需求为锚点，围绕进一步发挥协会的桥梁纽带作用提出了一系列建议。

黄峰会长强调了 2025 年度协会的两大工作重心：一、加深权益保护服务，将投诉中心与知识产权等领域的工作机制结合并做深做细，切实帮助企业解决问题；二、引导和推动外资企业在华深入践行 ESG 理念，加强 ESG 能力建设，并加强协会各分支机构 ESG 推广工作上的联动协同。

会上评选出了 2024 年度优秀分会、优秀部门、优秀员工和优秀联络员。

### SHFIA held 2024 annual review meeting

On January 24, SHFIA held its 2024 annual review meeting. The meeting was attended by Chairman Huang Feng, Supervisor Board Chair Li Renmi, and Vice Chairperson Wang Zhaohua, Zhao Liang, and Zhang Hao, and hosted by Secretary-General Fan Hong.

The heads of SHFIA's branches and the Secretariat's Member Division, Rights Protection Division, and General Manager Division reported on their respective work in 2024. The head of SHFIA's wholly-owned subsidiary, Shanghai Foreign Investment Consulting Co., Ltd., shared the company's work achievements in 2024 and strategic plan for 2025. The supervisory board chair and vice chairpersons fully affirmed the work of the branches and the secretariat divisions. And based on the needs of foreign enterprises in the current development environment, they also put forward a series of suggestions on further leveraging SHFIA's bridging role.

Chairman Huang Feng emphasized SHFIA's two major work focuses in 2025: First, deepen the rights protection services, and combine and refine work mechanisms in such fields as complaint handling and intellectual property protection to effectively help enterprises solve problems; Second, guide and drive foreign enterprises to deeply implement the ESG concept in China, strengthen ESG capacity-building, and strengthen the synergy and coordination of SHFIA branches in promoting ESG.

At the meeting, SHFIA also named its outstanding branches, outstanding divisions, outstanding employees, and outstanding liaison officers of 2024.

## 24 家会员企业参加黄浦区 2025 重点外资企业迎春恳谈会

1 月 13 日下午，黄浦区人民政府在外滩·老市府举行“黄浦·共赴未来之约——2025 重点外资企业迎春恳谈会”。黄浦区委书记杲云，区委副书记、区长徐惠丽，市商务委副主任何冬宾、市外商投资协会会长黄峰出席。30 余家重点外资企业代表应邀参加，包括 24 家协会会员企业。其中，德勤中国分享了日资企业来华投资趋势及营商环境预测，索尼（中国）有限公司上海分公司、上海江崎格力高食品有限公司、三菱日联银行（中国）有限公司三家日资企业代表进行了分享交流。

## 24 member enterprises attended 2025 Spring Festival Reception for Key Foreign Enterprises in Huangpu District

On the afternoon of January 13, the Huangpu District People's Government held the "2025 Spring Festival Reception for Key Foreign Enterprises" at the Old City Hall on the Bund. Gao Yun Party Secretary of Huangpu District, Xu Huili, Deputy Party Secretary and Governor of Huangpu District, He Dongbin, Deputy Director of the Shanghai Municipal Commerce Commission, and Huang Feng, Chairman of SHFIA attended the event. Representatives of more than 30 key foreign enterprises were invited to participate, including 24 SHFIA member enterprises. Among them, Deloitte China shared the investment trends and business environment forecasts of Japanese enterprises in China, and representatives of three Japanese enterprises, Sony (China) Co., Ltd. Shanghai Branch, Shanghai Ezaki Glico Foods Co., Ltd., and MUFG Bank (China) Co., Ltd., shared and exchanged their insights.



## 协会动态 / SHFIA News

### 1月7日

日企（上海）中小企业国际产业园揭牌仪式在临港外滩中心举办，市商务委主任朱民出席并致辞。马蓝副秘书长受邀参加。

#### January 7

The unveiling ceremony of the Shanghai International Industrial Park for Small- and Medium-Sized Japanese Enterprises was held at Lingang Bund Center. Zhu Min, Director of the Shanghai Municipal Commerce Commission delivered a speech at the event, where Wilson Ma, Deputy Secretary-General of SHFIA, was also invited to attend.

### 1月12日

在沪港未来产业创新合作交流暨 2025 上海市香港商会周年晚会上，黄峰会长代表上海市外商投资协会与上海市香港商会签署了合作备忘录。未来，双方将共享工作机制保护在沪港资企业权益、加强 ESG 领域的交流与合作、相互支持对方的活动等。

#### January 12

At the Shanghai-Hong Kong Future Industry Innovation and Cooperation Exchange Conference and the 2025 Hong Kong Chamber of Commerce in Shanghai (HKCCS) Annual Gala, Chairman Huang Feng signed an MoU on behalf of SHFIA with HKCCS. In the future, the two sides will work together to protect the rights and interests of Hong Kong-invested enterprises in Shanghai, strengthen exchanges and cooperation in the field of ESG, support each other's activities with greater efforts.

### 1月15日

黄峰会长受邀参加威海市重点外商投资企业 2025 新春招待会。同日，黄峰会长与江苏、浙江、安徽、重庆、威海 5 家长三角外资协会联盟成员单位，讨论 2025 年长三角外资协会联盟工作计划。

#### January 15

Chairman Huang Feng was invited to attend the 2025 Spring Festival Reception for Key Foreign Enterprises in Weihai. On the same day, Huang met with the five member units of the Yangtze River Delta Alliance of Foreign Investment Associations from Jiangsu, Zhejiang, Anhui, Chongqing, and Weihai to discuss the alliance's 2025 meeting plan.

### 1月17日

黄峰会长、法务总监王焱君拜访上海市劳动人事争议仲裁院，柯顺利院长、张淑华副院长、刘雯副庭长共同接待，双方围绕“2025 年深化劳动争议调解中心合作”等话题展开讨论。



### January 17

Chairman Huang Feng and Legal Director Wang Yejun visited the Shanghai Arbitration Commission for the Arbitration of Labor and Personnel Disputes, where they were received by Dean Ke Shunli, Vice Dean Zhang Shuhua, and Associate Chief Judge Liu Wen. The two sides discussed topics such as "Deepening Cooperation between Labor Dispute Mediation Centers in 2025".

### 1月17日

“共建世博国际城 共赢美好新未来”上海浦东世博地区高质量发展大会举行，范红秘书长参加，并代表协会与中国（上海）自由贸易试验区管理委员会世博管理局签订了世博地区战略招商合作伙伴协议。

### January 17

Secretary-General Fan Hong attended the Shanghai Pudong Expo Area High-Quality Development Conference, where she signed a strategic partnership agreement on investment promotion for the Expo Area on behalf of SHFIA with the Expo Administration of the China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone Administration Committee.

### 1月20日

青浦区举办外商投资企业政企合作新年交流活动。青浦区委常委、副区长金俊峰出席，黄峰会长出席并致辞。

### January 20

Qingpu District held a New Year exchange event for foreign enterprises on government-enterprise cooperation. Jin Junfeng, Deputy Governor of Qingpu District, was present at the event, where Chairman Huang Feng delivered a speech.

### 1月21日

长宁区商务委主任骆乐一行来访协会，黄峰会长、黄亚男副秘书长接待并作交流。

### January 21

Luo Le, Director of the Changning District Commerce Commission, led a delegation to visit SHFIA, where they were received by Chairman Huang Feng and Deputy Secretary-General Huang Yanan for exchanges of views.

### 1月26日

上海 2025 年全市商务工作会议召开，副市长华源、市政府副秘书长刘平出席。黄峰会长参加。

### January 26

The 2025 Shanghai Commerce Conference was held, where Vice Mayor Hua Yuan and Municipal Government Deputy Secretary-General Liu Ping were present. Chairman Huang Feng was also invited to attend the conference.

## 会员走访及接待 / Meeting with Members

### 1月8日

上海信义律师事务所主任律师朱德宝、上海政法学院徐威娜博士来访协会，法务总监王烨君接待并作交流。

#### January 8

Zhu Debao, Chief Lawyer of Shanghai Xinyi Law Firm, and Dr. Xu Weina from Shanghai University of Political Science and Law visited SHFIA, where they were received by Legal Director Wang Yejun for exchange of views.

### 1月14日

黄峰会长受邀出席米其林中国区可持续发展闭门研讨会，并在论坛环节围绕“企业ESG沟通和企业AI布局”作发言。

#### January 14

Chairman Huang Feng was invited to attend the Michelin China Sustainable Development Closed-Door Seminar, where he delivered a speech on "Corporate ESG Communication and Corporate AI-Enabled Development".

### 1月17日

吉宝驻华首席代表兼吉宝基金管理中国总裁吴来顺、吉宝中国代表处执行副总裁周佳穗一行来访，黄峰会长接待并作交流。

#### January 17

Lai Soon Goh, Chief Representative of Keppel in China and President of Keppel Fund Management China, and Michelle Chow, VP of Keppel China Representative Office, visited SHFIA, where they were received by Chairman Huang Feng for exchange of views.

### 1月21日

协会法务总监王烨君等拜访上海段和段律师事务所，段和段全球董事局执行主席吴坚律师接待并作交流。

#### January 21

SHFIA Legal Director Wang Yejun led a delegation to visit Shanghai Duan and Duan Law Firm, where they were received by Lawyer Wu Jian, the law firm's global board chair, for exchange of views.

### 1月21日

协会法务总监王烨君等拜访上海锦天城律师事务所，锦天城高级合伙人邹梦涵律师、高级合伙人陆学忠律师等接待并作交流。

### January 21

SHFIA Legal Director Wang Yejun led a delegation to visit AllBright Law Offices, where they were received by Lawyer Zou Menghan and Lawyer Lu Xuezhong, both senior partners, for exchange of views.

### 1月22日

汉高集团北亚区法总法律顾问沈悦志来访协会，黄峰会长、法务总监王焯君接待，双方围绕“2025 年外企法务在协会服务中提升并发挥影响力”等议题展开交流。

### January 22

Shen Yuezhi, General Legal Counsel of Henkel Group North Asia, visited SHFIA, where he was received by Chairman Huang Feng and Legal Director Wang Yejun. The two sides exchanged views on topics such as "How foreign enterprises' legal team can improve and exert their influence in SHFIA's 2025 services".

### 1月22日

费列罗贸易(上海)有限公司中国区公共事务与企业传播负责人滕钢来访，黄峰会长、马蓝副秘书长接待并作交流。

### January 22

Teng Gang, China Head of Public Affairs and Corporate Communications at Ferrero Trading (Shanghai) Co., Ltd., visited SHFIA, where he was received by Chairman Huang Feng and Deputy Secretary-General Wilson Ma for exchange of views.

### 1月26日

上海香港三联书店承办的“书送智识—2025 沪港文化主题图书互展”活动启幕，黄亚男副秘书长受邀参加启幕仪式。互展活动期间，上海香港三联书与多家沪港两地书店同步充分展示沪港两地年度好书、为沪港两地读者送上新春文化书礼。

### January 26

The "Books for Wisdom - 2025 Shanghai-Hong Kong Cultural-Themed Book Exchange" event hosted by Shanghai-Hong Kong Joint Publishing Company kicked off, and Deputy Secretary-General Huang Yanan was invited to attend the opening ceremony. During the mutual exhibition, Shanghai-Hong Kong Joint Publishing Company and many bookstores in Shanghai and Hong Kong simultaneously displayed most preferred books of Shanghai and Hong Kong, presenting New Year cultural gifts to readers in the two cities.

## 协会活动 / SHFIA Events

1 月协会共举办 3 场活动和讲座，参与举办 1 场论坛、会议。

In January, SHFIA held 3 events and sessions, and supported 1 forums and sessions.

### 分会活动 | 外企志愿服务工作委员会：冬日爱相随——致敬城市美容师志愿服务

1 月 16 日，由协会外企志愿服务工作委员会主办、麦当劳承办的“2025 冬日爱相随——致敬城市美容师志愿服务”在麦当劳雅居乐店温馨举行。协会会长黄峰，协会副会长、麦当劳中国首席影响官顾磊出席并致辞。南京东路街道副主任顾芸，黄浦区志愿者协会会长查忠明，协会秘书长范红，工作委员会秘书长韩琦，及来自太太乐、恒天然、东京海上日动、埃顿集团、多特瑞、库克医疗、佳格食品、尼康 8 家协会会员企业的 14 位志愿者，与黄浦区 35 位环卫工人共同参与了这场充满爱心的活动。志愿者们与环卫工人共同手工制作创意灯笼，为彼此送上新年祝福；6 位环卫工人在抽奖环节获得奖品；麦当劳还邀请环卫工人担任“新品体验官”，并为环卫工人们送上了 50 份新年礼包，表达对城市美容师——环卫工人辛勤工作的感谢和祝福，用实际行动传递暖意和感谢。

#### Foreign Enterprise Volunteer Service Committee: Volunteer Activity to Pay Tribute to City Cleaners

On January 16, a volunteer activity to pay tribute to city cleaners sponsored by SHFIA's Foreign Enterprise Volunteer Service Committee and organized by McDonald's was held at McDonald's Agile Store. Huang Feng, Chairman of SHFIA, and Gu Lei, Vice Chairperson of SHFIA and Chief Influence Officer of McDonald's China, attended and delivered speeches. Gu Yun, Deputy Director of East Nanjing Road Subdistrict, Cha Zhongming, Chairman of the Huangpu District Volunteer Association, Fan Hong, Secretary-General of SHFIA, Han Qi, Secretary-General of the Foreign Enterprise Volunteer Service Committee, and 14 volunteers from eight SHFIA member enterprises including Totole, Fonterra, Tokio Marine Nichido, Eton Group, doTERRA, Cook Medical, Standard Foods, and Nikon, and 35 street cleaners from Huangpu District participated in the heart-warming event. Volunteers and street cleaners made creative lanterns together to send each other New Year greetings; six street cleaners won prizes in the lucky draw; McDonald's also invited street cleaners to serve as "New Product Experience Officers" and presented 50 New Year gift packages to them to express gratitude and blessings for their hard work, conveying warmth and gratitude with practical actions.



## 分会活动 | 商业工作委员会：荟聚虹桥·探究创新商业综合体的可持续未来

1月17日，由协会商业工作委员会联合虹桥外企联谊会主办，宜家（中国）投资有限公司、英格卡购物中心（中国）管理有限公司承办的“荟聚虹桥·探究创新商业综合体的可持续未来”活动在上海荟聚综合体创聚场举行。来自联合利华、耐克、洛泰、戴森、洲际酒店集团、捷成洋行等近30家协会会员企业的代表参加。上海虹桥国际中央商务区管理委员会副主任杨旭波出席并致辞。宜家中国企业传播及公共事务副总裁阮林娟、上海英格卡购物中心总经理卢明杰分别代表英格卡集团中国区和上海荟聚综合体作欢迎发言。上海市商务委员会商贸处副处级挂职干部陈侃侃、上海市商务委员会商贸处一级主任科员席园分别为与会代表作以旧换新政策及首店首发政策的解读。同济大学生态文明与循环经济研究所研究员陆莎以“循环利用新时尚”为话题展开分享循环经济及绿色消费的相关内容。英格卡购物中心中国区营运副总裁朱含辉、英格卡购物中心综合体高级总监马建、宜家上海大区对公业务高级市场经理顾娅丽分别就商业综合体的创新开发与运营作交流分享。企业代表参访了上海荟聚综合体极具特色的消费新场景并进行交流。

## Commerce Committee: Exploring Sustainable Future for Innovative Commercial Complexes

On January 17, the "Exploring Sustainable Future of Innovative Commercial Complexes" event was held at Shanghai Huiju Center, sponsored by SHFIA's Commerce Committee and FIEs Community@Hongqiao, and organized by IKEA (China) Investment Co., Ltd. and Ingka Centres (China) Management Co., Ltd. Representatives from nearly 30 SHFIA member enterprises, including Unilever, Nike, Lotte, Dyson, InterContinental Hotels Group, and Jebsen Group attended the event. Yang Xubo, Deputy Director of the Administration Committee of the Shanghai Hongqiao International Central Business District, attended the event and delivered a speech. Ruan Linjuan, VP of Corporate Communications and Public Affairs at IKEA China, and Lu Mingjie, GM of Shanghai Ingka Centres, delivered welcome speeches on behalf of Ingka Group China and Shanghai Huiju Center respectively. Chen Kankan and Xi Yuan, both officials from the Shanghai Municipal Commerce Commission's Commerce and Trade Department, interpreted Shanghai's consumer goods trade-in policy and first-store first-launch policy for the participating representatives. Lu Sha, a researcher at the Institute of Ecological Civilization and Circular Economy of Tongji University, shared relevant insights on circular economy and green consumption on the topic "New Trend of Recycling". Zhu Hanhui, VP of Operations of Ingka Centres China, Ma Jian, Senior Director of Ingka Centres, and Gu Yali, Senior 2B Marketing Manager of IKEA Shanghai Region, respectively shared their insights on the innovative development and operation of commercial complexes. Corporate representatives visited the distinctive new consumption scene of Shanghai Huiju Center and exchanged views.

## 分会活动 | 绿色低碳发展分会：青少年可持续发展官冬令营

1月21日下午，由协会绿色低碳发展分会和长宁区城市更新和低碳项目管理中心联合主办，科赴中国、上海市节能减排中心支持的“青少年可持续发展官冬令营”在长

宁区生境博物馆举办。协会秘书长范红出席并致辞，分会秘书长、巴斯夫中国政府事务资深总监蒋永勇主持活动，来自绿色低碳发展分会会员单位的 20 多位青少年参加。长宁区城市更新和低碳项目管理中心主任冒勤围绕“生物多样性”向孩子们展开了科普。科赴中国南区政策与政府事务负责人陈昱莹在致辞中表示，期待与在座每一位共同为创造更美好、绿色的明天贡献力量。世界自然基金会（瑞士）北京代表处项目顾问、一个地球自然基金会项目专员谢雅芬带来题为《生物多样性 你我共参与》的分享；上海交通大学儒墨未来概念飞行器联合实验室主任王弘毅分享了《低碳科技概论与青少年如何开展研究性学习项目》；上海市节能减排中心高级项目经理陈舒逸做《拒绝白色污染，争做减塑达人》主题分享。新泾镇绿八居民区党总支书记刘观锡带领学员们参观了生境博物馆和乐颐生境花园。

### **Green and Low-Carbon Development Branch: Winter Camp for Young Sustainability Officers**

On the afternoon of January 21, the "Winter Camp for Young Sustainability Officers" was held at the Habitat Museum in Changning District, co-organized by SHFIA's Green and Low-Carbon Development Branch and the Changning District Urban Renewal and Low-Carbon Project Management Center, and supported by Kenvue China and the Shanghai Energy Conservation and Emission Reduction Center. Fan Hong, Secretary-General of SHFIA, attended the event and delivered a speech. Jiang Yongyong, Secretary-General of the Green and Low-Carbon Development Branch and Senior Director of Government Affairs of BASF China, hosted the event. More than 20 young people from member enterprises of the Green and Low-Carbon Development Branch participated. Mao Qin, Director of the Changning District Urban Renewal and Low-Carbon Project Management Center, gave a popular science lecture to the children on "biodiversity". Chen Yuying, Head of Policy and Government Affairs at Kenvue China South BU, said in her speech that she looks forward to working with everyone present to contribute to creating a better and greener tomorrow. Xie Yafen, Project Consultant at the Beijing Office of World Wildlife Fund and Project Specialist of One Planet Foundation, shared on the topic "Biodiversity: You and I Contribute Together"; Wang Hongyi, Director of the Rumo Future Concept Aircraft Joint Laboratory of Shanghai Jiao Tong University, shared on the topic "Introduction to Low-carbon Technology and How Youth Can Carry Out Research-based Learning Projects"; Chen Shuyi, Senior Project Manager of the Shanghai Energy Conservation and Emission Reduction Center, shared on the topic "Reject White Pollution and Become a Plastic Reduction Expert". And Liu Guanxi, Party Secretary of Xinjing Town Lvba Residential Community, led the participants to visit the Habitat Museum and the Leyi Habitat Garden.

## 1 月活动回顾:

	时间	主题
分会活动	1 月 16 日	外企志愿服务工作委员会: 冬日爱相随——致敬城市美容师志愿服务活动
	1 月 17 日	商业工作委员会: 荟聚虹桥·探究创新商业综合体的可持续未来
	1 月 21 日	绿色低碳发展分会: 青少年可持续发展官冬令营
其他 (邀请会员企业参与)	1 月 13 日	黄浦区 2025 重点外资企业迎春恳谈会

## January Event Review:

	Time	Theme
Branch Activities	January 16	Foreign Enterprise Volunteer Service Committee: Volunteer Activity to Pay Tribute to City Cleaners
	January 17	Commerce Committee: Exploring Sustainable Future for Innovative Commercial Complexes
	January 21	Green and Low-Carbon Development Branch: Winter Camp for Young Sustainability Officers
Other Engagements	January 13	2025 Spring Festival Reception for Key Foreign Enterprises in Huangpu District

## 新会员 / New Members

2025 年 1 月, 新入会企业 3 家。

In January 2025, SHFIA welcomed 3 new members.

### 三养食品 (上海) 有限公司

于 1961 年创立的三养食品是一家追求“诚实和信用”的企业, 经历 50 余年发展至今。其创业精神包含创始人利用食品开启人类百岁时代的理念, 是使三养食品成为获得国民信任的企业的基础。三养食品自创立以来, 一直专注于食品事业。特别是生产以美味和健康为最优先的产品, 带头发展韩国食品产业和饮食文化。推出国内韩国首款方便面三养拉面, 改变了大众以大米为中心的饮食习惯, 为解决 60 年代的粮食危机做出了巨大贡献, 现在以蕴含韩国辣味的火鸡品牌, 创造了全世界人民消费者都

能一起享受享用的新饮食文化，引领着 K-FOOD 热潮。

#### **Samyang Food Shanghai Co., Ltd.**

Samyang Foods Co., Ltd, established in 1961, has been walking a single path, pursuing honesty and trust for over 50 years. Its pioneering entrepreneurial spirit, with the aim of bringing an era where the average life expectancy becomes 100 years through food, has been the foundation for Samyang Foods to become a trustworthy company to customers. With the passion and challenge to generate new growth engines, Samyang Foods will make every effort to allow everyone to enjoy a more delicious world.

### **上海市信义律师事务所**

信义律师事务所成立于 1996 年，是一家专注于知识产权领域法律事务的高知精品律所，总部位于上海市大虹桥核心商务区，在温州、杭州设有分所，律师团队近百人。深耕知产二十余年，现已形成以“知识产权”为核心业务，提供包括专利、商标、著作及数字知识产权等在内的十余项诉讼与非诉讼业务，凭借信义卓越的服务水准和出色的工作业绩先后获得客户高度赞誉的同时，多次荣获国内外专业机构的认可和奖励。

信义采用“基础研究”+“实战演练”双轨运行机制，汇聚了不同领域前沿专家智囊，具备复合型理论研究基础与丰富实践经验，始终坚持“专业化、品牌化、国际化”的发展思路，秉持“信义为上、价值为魂、担当为要、专业为本”的经营宗旨，以学者型的严谨态度、专家型的服务水平、团队型的服务模式，帮助客户真正实现从防范风险到创造利润的价值转化。

#### **Shanghai Xinyi Law Firm**

Xinyi Law Firm, established in 1996, is a renowned boutique law firm specializing in intellectual property legal affairs. Located in the heart of Shanghai's Dahongqiao central business district, Xinyi Law Firm has branch offices in Wenzhou and Hangzhou, boasting a team of nearly 100 lawyers. With more than 20 years of dedication to intellectual property law, Xinyi has developed a core practice centered around 'intellectual property', offering more than 10 litigation and non-litigation business including patents, trademarks, copyrights, and digital intellectual property, etc. Xinyi has received high praise from its clients for its exceptional service standards and outstanding performance and has been recognized and rewarded by professional institutions both domestically and internationally for many times. Xinyi operates on a dual-track mechanism combining 'fundamental research 'with 'real-world application', bringing together cutting-edge experts in different fields, with complex theoretical research foundation and rich practical experience, always adhering to the development idea of 'specialization, branding, internationalization'. Upholding the core values of 'faith and justice as the first, value as the soul, responsibility as the purpose, professional-oriented', the firm is dedicated to delivering highly specialized, customized, and market-sensitive legal solutions. With the rigorous attitude of scholars, expert service level, teamwork service model, it assists clients in realizing the value transformation from risk prevention to profit creation.

## 康美包（苏州）有限公司上海分公司

SIG 康美包是一家领先的包装解决方案供应商，致力于为全球各地的客户和消费者提供更好的服务。公司创立于 1853 年，总部位于瑞士，全球员工超过 9000 名，合作的生产商跨越 100 个国家和地区。SIG 康美包的中国客户涵盖了国内领先的乳品、饮料和食品生产企业。康美包（苏州）有限公司是 SIG 康美包集团在中国的全资子公司，亚太地区总部，于 1985 年正式进入中国市场，现有员工 1000 多人。具备全球最大和最先进的生产基地、研发中心、灌装机装配基地等，凭借独特的无菌纸盒、盒中袋、自立袋产品组合，企业与客户携手合作，以安全、可持续和经济实惠的方式为全球消费者提供食品和饮料产品。其技术和卓越的创新力能够为客户提供多用途包装系统和解决方案，用于创新产品和智能运营，满足消费者不断变化的需求。

### SIG Combibloc (Suzhou) Co., Ltd. Shanghai Branch

SIG is a leading solutions provider of packaging for better – better for customers, for consumers, and for the world. With a unique portfolio of aseptic carton, bag-in-box, and spouted pouch, SIG works in partnership with customers to bring food and beverage products to consumers around the world in a safe, sustainable, and affordable way. Founded in 1853, SIG is headquartered in Neuhausen, Switzerland, and is listed on the SIX Swiss Exchange. In 2002, SIG established its first aseptic carton plant in Suzhou, marking an important step into its development in the Chinese market. Over the past two decades, SIG witnessed the establishment of the Asia-Pacific Tech Center, the second aseptic carton plant and the first chilled carton plant in Suzhou. With the management and innovation insight from Switzerland, combined with local advantages, SIG's growth journey in China has been built step by step, with steady and solid progress. Its technology and outstanding innovation capabilities enable the company to provide customers with versatile packaging systems and solutions for innovative products and smart operations, all to address the ever-changing needs of consumers. Sustainability is integral to SIG's business and guides it on its journey to create packaging for better – packaging that gives more to people and the planet than it takes out.